

**SUPPORTED BY THE SAME  
EXCEPTIONAL TEACHING STANDARDS  
AND TECHNIQUES DELIVERED ACROSS  
THE ALDAR ACADEMIES FAMILY**

Aldar Academies is among the leading providers of private education in Abu Dhabi and Al Ain, holding accreditations from a number of international educational bodies. We deliver inspiring learning environments, combining the very best academic, arts and sporting facilities with the highest standards of teaching. As a result, our students perform at the very highest level, achieving exam grades that exceed global averages and secure places at the world's leading universities.

At Aldar Academies, our purpose is to empower the next generation to shape our future.

**تحظى بدعم معايير وتقنيات التعليم  
الاستثنائية ذاتها المطبقة من قبل كافة  
أعضاء عائلة أكاديميات الدار**

تعد أكاديميات الدار من ضمن مزودي خدمات التعليم الخاص الرّواد في أبوظبي والعين، وهي حائزة على اعتماد من عدد من المؤسسات التعليمية الدولية المرموقة. نحن نقدم لطلابنا بيئة تعليمية ملهمة مجهزة بأفضل المرافق الأكاديمية والفنية والرياضية المصممة وفق أعلى معايير التربية والتعليم. ونتيجة لذلك، يحقق طلابنا أداءً رفيع المستوى ودرجات عالية تفوق المعدلات العالمية ويضمون مقاعد لهم في كبرى الجامعات حول العالم.

إننا في أكاديميات الدار، نسعى إلى تمكين الجيل المقبل الذي سيتولى صياغة ملامح المستقبل.

**SCHOOL TIMINGS**

المرحلة	التوقيت	أوقات التدريس
KG 1 - KG 2	KG 7:30 :1 AM – 2:30 PM KG 7:30 :2 AM - 2:45 PM	حضانة 1: 7:30 ص. - 2:30 م. حضانة 2: 7:30 ص. - 2:45 م.
GRADE 1 - GRADE 10	7:30 AM – 3:00 PM	السنة الدراسية 1 - 10 7:30 ص. - 3:00 م.
EXTRA CURRICULAR ACTIVITIES	3:15 PM – 4:15 PM	الأنشطة اللاصفية 3:15 م. - 4:15 م.

**SCHOOL FEES (AED)**

المرحلة GRADE	رسوم التدريس السنوية ANNUAL TUITION FEE	الفصل الأول TERM 1	الفصل الثاني TERM 2	الفصل الثالث TERM 3	رسوم التسجيل REGISTRATION FEE
KG 1 - KG 2*	52,470	17,490	17,490	17,490	2,550
Grade 1 - Grade 5	54,530	18,177	18,177	18,176	2,650
Grade 6 - Grade 8	58,650	19,550	19,550	19,550	2,850
Grade 9 - Grade 10	63,280	21,094	21,093	21,093	3,075
Grade 11 - Grade 12	Opening 2021 - 2020				

**CONTACT US**

**تواصلوا معنا**

مدينة أبوظبي  
Abu Dhabi Yas Island  
+971 2 885 7000

admissions@westyasacademy.sch.ae

WestYasAcademy

# أكاديمية ويست ياس WEST YAS ACADEMY



westyasacademy.sch.ae



لمستقبل يرسمه أبنائنا  
A FUTURE SHAPED BY OUR CHILDREN



أكاديمية ويست ياس  
WEST YAS ACADEMY  
أكاديميات الدار  
ALDAR ACADEMIES



## THANK YOU FOR CONSIDERING WEST YAS ACADEMY



Welcome to West Yas Academy!

Our purpose as an academy is to empower the next generation to shape our future and to do so, we deliver the highest education standards through the US Massachusetts curriculum.

Our values of excellence, creativity, passion, respect, and collaboration are unshakeable in all we do where we foster these traits within our students'.

At West Yas Academy, we plan inclusive and engaging teaching and student-centered learning strategies, enabling our students' to accelerate their development holistically. We take pride in our Action and Project-Based Inquiry learning frameworks, encouraging our students to develop 21st-century skills to flourish within society. We believe that learning is a continuous and ever-changing experience. We offer a wide and inclusive curriculum for KG to Grade 12, promoting graduation pathways that include connections and opportunities with local businesses in addition to national and global university pathways.

Furthermore, we are a New England Association of Schools and Colleges (NEASC) accredited school, a globally recognized standard of excellence attesting to West Yas Academy's high quality and integrity. In addition to our pedagogies, we offer state-of-art facilities, including; technology, engineering, and culinary arts classrooms and sport and performing arts facilities in addition to an extensive extra-curricular program.

We pride ourselves on serving with integrity to establish trust and build positive partnerships with all stakeholders within our school community.

We welcome you to join and be part of our West Yas Academy family.

**KATHRYN HEAD**  
PRINCIPAL OF ELEMENTARY  
**THOMAS NELSON**  
PRINCIPAL OF SECONDARY

## PARENT FEEDBACK

West Yas Academy aims to advance students' growth through a holistic approach to education, academically and socially.

West Yas Academy is providing education that shapes our children's future.

My son absolutely loves going to school every day and his progress academically really shows.



## WHY CHOOSE WEST YAS ACADEMY?

**Aldar Academies' founding American-curriculum school**  
West Yas Academy follows the Massachusetts State curriculum, recently ranked as the number 1 curriculum in the United States. Last year, West Yas Academy secured accreditation by The New England Association of Schools and Colleges (NEASC), the oldest and most prestigious regional accrediting bodies in the United States.

### A structured learning environment for all ages and phases

West Yas Academy uses a play-based learning model in Kindergarten, inquiry-based learning model in the elementary grades and project-based learning in middle and high school phases. Research proves that schools such as ours who adopt such approaches to learning produce high-quality education.

### A leadership path to a successful outcome

Every student, regardless of their start point, academic ability or future goals, has a pathway to success at West Yas Academy. Our curriculum is both broad and well balanced. Should a student wish to study or gain future employment in the UAE, USA or beyond, our curriculum program offering supports students, eventually offering close to 100+ courses in the middle and high school program.

### Conveniently situated on Yas Island with a learner partnership program

As the premier school of choice on Yas Island, we can utilise our links to the many attractions situated on the island and work in collaboration with them to create an engaging 21st-century curriculum. Students have many opportunities to work on projects such as the F1 in Schools Program with Yas Marina Circuit.

## لماذا نصحبك باختيار أكاديمية ويست ياس؟

### أول مدارس أكاديميات الدار بمنهج أمريكي

تدرس أكاديمية ويست ياس منهج ولاية ماساتشوستس، الذي صنف مؤخراً المنهج الأفضل في الولايات المتحدة. في العام الماضي، حصلت أكاديمية وست ياس على اعتماد جمعية نيو إنجلاند للمدارس والكلية (NEASC)، وهي أقدم وأرقى هيئات الاعتماد الإقليمية في الولايات المتحدة.

### بيئة تعليمية منظمة لجميع الأعمار والمراحل

تستخدم أكاديمية ويست ياس نموذج التعلم القائم على اللعب في رياض الأطفال، وأساليب التعلم القائم على الاستفسار في الصفوف الابتدائية، ونمط التعلم المرتكز على المشاريع في المرحلتين المتوسطة والثانوية. تدل الأبحاث على أن المدارس على غرار مدارسنا التي تتبنى طرق التعلم هذه غالباً ما تُثمر نتائجاً تعليمياً عالي الجودة.

### طريق الريادة نحو مستقبل ناجح

إن كل طالب، بغض النظر عن نقطة انطلاقه أو قدرته الأكاديمية أو أهدافه المستقبلية، لديه طريق للنجاح في أكاديمية ويست ياس. يتسم منهجنا بأنه واسع ومتوازن. وفي حال رغب الطالب في مواصلة الدراسة أو الحصول على فرصة عمل مستقبلية في دولة الإمارات العربية المتحدة أو الولايات المتحدة أو خارجها، فإن برنامجنا الدراسي يقدم الدعم للطلاب، ويتيح في نهاية المطاف أكثر من 100 مادة دراسية في المرحلة الإعدادية والثانوية.

### تقع في جزيرة ياس وتوفر برنامج شراكة المتعلم

باعتبارنا المدرسة الأولى المفضلة في جزيرة ياس، يمكننا الاستفادة من قربنا من العديد من معالم الجذب السياحية الموجودة في الجزيرة، ونعمل بالتعاون مع القيميين عليها لوضع منهج القرن 21 الدراسي التفاعلي. تتوفر للطلاب العديد من الفرص للعمل في مشاريع مثل برنامج فورمولا 1 للمدارس في حلبة ياس مارينا.

## شكراً لاختياركم أكاديمية ويست ياس

مرحباً بكم في أكاديمية ويست ياس!

هدفنا كأكاديمية هو تمكين الجيل القادم من تشكيل مستقبلنا ولقيامنا بذلك ، نقدم أعلى معايير التعليم من خلال منهج ماساتشوستس الأمريكي. قيمنا المتمثلة في



التميز والإبداع والحب والاحترام والتعاون لا تتزعزع في كل ما نقوم به حيث نعزز هذه السمات في طلابنا.

في أكاديمية ويست ياس ، نخطط لاستراتيجيات تعليم شاملة وجاذبة وتعليم يركز على الطالب ، مما يمكن طلابنا من تسريع تطورهم بشكل شامل. نحن نفخر بإطار التعلم القائم على الاستعلام في العمل و المشاريع ، ونشجع طلابنا على تطوير مهارات القرن الحادي والعشرين لتزدهر داخل المجتمع. نعتقد أن التعلم هو تجربة مستمرة ودائمة التغيير. نحن نقدم منهجاً واسعاً وشاملاً من الروضة حتى الصف الثاني عشر، مما يعزز مسارات التخرج التي تشمل التواصل وتقديم الفرص مع الشركات المحلية بالإضافة إلى المسارات الجامعية الوطنية والعالمية.

علاوة على ذلك ، نحن مدرسة معتمدة من جمعية نيو إنجلاند (NEASC) ، للمدارس والكلية وهي معيار تميز معترف به عالمياً يشهد على الجودة العالية والنزاهة في أكاديمية ويست ياس. بالإضافة إلى طرق التدريس لدينا ، نقدم أحدث المرافق ، بما في ذلك ؛ الفصول الدراسية للتكنولوجيا والهندسة وفنون الطهي ومرافق الرياضة والفنون المسرحية بالإضافة إلى برنامج مكثف خارج المنهج.

نحن نفخر بتقديم خدماتنا بنزاهة لبناء الثقة وبناء شراكات إيجابية مع جميع أصحاب المصلحة داخل مجتمع مدرستنا.

نرحب بكم للانضمام لنا لتكونوا جزءاً من عائلة أكاديمية ويست ياس.

### كاثرين هيد

مديرة المدرسة الابتدائية

توماس نيلسون

مدير المدرسة الثانوية

## شهادات أولياء الأمور

تهدف أكاديمية ويست ياس إلى تعزيز نمو الطلاب من خلال اتباع نهج التعلم الشامل أكاديمياً واجتماعياً.

توفر أكاديمية ويست ياس التعليم الذي يرسم ملامح مستقبل أطفالنا.

يحب ابني الذهاب إلى المدرسة كل يوم، ويبدى تقدماً أكاديمياً حقيقياً.

